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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 18/2013 
Caràcter: ordinària 
Data: 15 de juliol de 2014 
Horari: 18.35 h a 21 h 
Lloc: Sala del Centre Cívic del Poblenou 
 
 
Assistents 
 
Cristian Sánchez García, president 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals 
Juan Carlos Regalado Gallego, vocal de l’AV del Poblenou de la Salut 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
Houcine Karazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
Francesc Feliu Rosell, cap servei de recollida i tractament de residus sòlids urbans i neteja 
viària 
Eva Vives Abellà, tècnica de territori del Districte  
 
 
Absents 
 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Emila Fernandez Romero, vocal de les entitats culturals 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%) 
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats 
 
Excusen l’absència: 
 
Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Inversió per la neteja i recollida de brossa. 
3. Ratificació o renovació del representant al Consell de Salut. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5. Comunicacions.  
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que no hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta declara oberta la sessió amb 
caràcter informatiu. 
 
  
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior  

 
El president del Consell del Districte 7 dóna la benvinguda als assistents. Seguidament, 
pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a les actes de les sessions anteriors 
abans de donar-les per aprovades. No hi ha cap intervenció i, per tant, s’aproven per 
unanimitat dels assistents, per votació ordinària. 
 

 
2. Inversió per la neteja i recollida de brossa. 

 
El president dóna la paraula al senyor Francesc Feliu, cap del servei de recollida i 
tractament de residus sòlids urbans i neteja viària.  
 
Inicia l’exposició, amb el suport d’una projecció, i explica la necessitat de renovar una 
flota de vehicles envellida, contaminat i poc eficient destinada a la recollida de residus. 
Actualment tenim vehicles de 20 anys de mitjana d’antiguitat, i per tant es 
importantissim haver de fer una inversió. 
 
Explica quin són els criteris per a l’elecció de les ofertes: 
• Funcionals: Cada producte s’ha seleccionat tenint en compte les especificitats i 

necessitats dels serveis de recollida de residus i neteja viària de Sabadell. 
• Tècnics: Els models escollits milloren tècnicament l’equipament actual i la resta 
d’ofertes rebudes. 
• Ambientals: S’ha optat per les tecnologies menys contaminants i s’ha apostat per 
la introducció de vehicles elèctrics. 
 
Els nous vehicles de neteja permetran netejar quasi la totalitat de la vorera ja que tenen 
un metre d’amplada. La destacar d’aquest vehicles que la contaminació acústica és 
zero. També permeten una conducció més estable i segura i la majoria de vehicles 
disposa de motor 100% elèctric. 
En relació amb els nous contenidors, comenta que aquests seran de plàstic, per tant 
seran més silenciosos quan es faci la recollida. Les obertures seran diferents, amb 
bústia menys el contenidor d’orgànica. 
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Un cop acabada la intervenció del Sr. Feliu, s’obre un torn de paraules. Pren la paraula 
el Sr. Manuel Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, pensa que aquest nou contenidors 
provocaran que la gent deixi més les bosses al terra.  
 
La Sra. Ovidia Sanchez, públic assistent, comenta que han tret 3 contenidors de davant 
de l’avinguda de Can Bordoll, fet que provoca que la gent deixi les bosses al terra. 
 
El Sr. Francesc Feliu comenta ciutats com Barcelona tenen aquest model de 
contenidors i els resultats són molt bons. El relació amb les parades, comenta que el 
que es vol és que siguin complertes, no acostumen a posar contenidors sols, que és el 
cas dels contenidors retirats a l’av. de Can Bordoll. 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals, demana que, fins que no es faci 
el canvi de contenidors, s’arreglin els que hi ha fets malbé. 
 
La Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran, demana que 
es netegi més sovint la part de baix del barri de Torre-romeu. 
 
La Sra. Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran, comenta que està 
contenta amb el servei de neteja del barri de Torre-romeu. 
 
El president dóna les gracies per la seva intervenció al Sr. Feliu. 
 
 

3. Ratificació o renovació del representant al Consell de Salut. 
 

El Sr. Nogués comunica que no pot continuar com a representant del Consell de Salut; 
no obstant això, manifesta que és important que hi hagi representació. El president 
pregunta si hi ha algun membre que vulgui ocupar el seu lloc. La Sra. Ovidia Sánchez 
Requena, públic assistent i vocal de l’Associació de Veïns de Torre-romeu, vol saber si 
podria presentar-se com a vocal pel Consell. Se li comunica que es farà la consulta i se 
li dirà quelcom. 
 
 

4. Informació dels consells sectorials. 
 

Pren la Paraula el Sr. Medina. Comenta que la darrera reunió del passat 10 de juny se’ls 
va informar que el camp de futbol de Can Puiggener s’està treballant amb bon ritme i al 
camp de futbol de Torre-romeu l’empresa els va demanar un 36% més de pressupost 
inicial. Per tant, l’Ajuntament de Sabadell ha renunciat al contracte i s’ha hagut de fer un 
nou concurs públic. Per tant, no serà fins al mes de setembre o d’octubre que 
s’acabaran les obres del camp.  
 
En relació amb la Bassa de Sant Oleguer, es manté l’afluència de gent, igual que la 
resta de les piscines municipals de la ciutat. 
Per últim, es comenta que la marató de la Festa Major de Sabadell es canvia el lloc de 
sortida, però el recorregut es manté igual, llevat que no passarà per la pl. de. Doctor 
Robert, ja que està en obres. 
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5. Comunicacions  

 
El president comunica que finalment el CAP Poblenou no obrirà durant el mes d’agost. 
L’Ajuntament de Sabadell facilitarà el transport de la TUS entre els barris del Poblenou i 
Torre-romeu de manera gratuïta. Només s’haurà d’indicar al conductor que es va el 
CAP. També s’incrementarà el servei d’atenció domiciliaria, des del migdia fins a les 9 
del vespre. Aprofita l’ocasió per manifestar la importància del representant del Consell 
de Salut. 
 
També informa que el mes de febrer es va aprovar una moció conjunta per ampliar la 
cobertura de l’assegurança en relació a les activitats de les entitats que fa ús durant 
aquestes de l’espai públic. Per tant, quedaran cobertes totes les activitats, llevat 
d’aquelles com els focs artificials i castellers. Aquest fet repercuteix positivament en les 
entitats, ja que deixen d’haver d’assumir un cost de les activitats, el qual l’assumirà 
l’Ajuntament de Sabadell. 
  
 
Seguidament pren la paraula el Sr. Barea, que informa dels punts següents:  
 
En relació amb el tema de la TUS, fa saber que, com a conseqüència de la posada en 
marxa, el proper curs escolar 2014-2015, de l'Institut La Serra, aprofitant part de les 
instal·lacions de l’Escola Agnès Armengol, és necessari fer unes modificacions del 
servei de bus al Polígon de Can Roqueta que permeti habilitar una parada just a la 
façana de l'escola per l'avinguda de Can Bordoll perquè els nens no hagin de travessar 
el carrer.  

 
Atès aquest requisit, així mateix s’aprofita l’ocasió per passar l’autobús per l’avinguda de 
Can Bordoll en tots dos sentit, fet que permetrà fer el recorregut més ràpidament i les 
girades de forma més tranquil·la, en ser aquest vial de menor intensitat que el carrer de 
Ca n’alzina.  

 
Per fer-ho s’habilitarà una rotonda a la cruïlla de l’av. de Can Roqueta amb l’av. de Can 
Bordoll, on l'autobús farà la volta i tornarà.  

 
Així mateix, es desplaçaran les parades per millorar l’accés a l’autobús des de l'Institut 
tot mantenint la cobertura de la zona i l'accessibilitat dels veïns del barri.  
 
També informa que durant els dies 24 i 25 de juliol l’església evangèlica de Can 
Roqueta realitzarà una activitat a la pl. de Can Piteu, de 7 a 9 del vespre. 
  
 

6. Torn obert de paraules 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, comenta que el barri està molt brut i ple de 
trastos. 
 
El president comenta que, en relació amb la gran presència de trastos que deixa la gent 
per l’espai públic, per tal de pal·liar la situació s’han posat dues furgonetes que van 



117 

circulant contínuament per la ciutat per tal de recollir-los. Aquest problema, això no 
obstant, passa a tota la ciutat, no és exclusiu d’aquest districte. 
Els ciutadans, en comptes de trucar al telèfon gratuït o bé d’anar al Punt Blau –amb la 
qual cosa tenen una bonificació en la taxa de residus– els deixen el carrer.  
 

 
El presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau  

El president 
 
 
 
 


